Music Offering 特別獻詩

Through It All 永伴我

You are forever in my life
You see me through the seasons
Cover me with Your hand
And lead me in Your righteousness

称永存藏生命內裡 秋冬春夏不轉動 以祢愛保護我 悉心指導於祢正路 And I look to You And I wait on You

我要仰望主 我要專一倚靠 I'll sing to You, Lord, a hymn of love For Your faithfulness to me I'm carried in everlasting arms You'll never let me go Through it all

> 來高聲歌唱 這愛的歌 頌讚祢不變信實 常拖緊我 以永遠恩手 祢始終不捨棄 永伴我

You are forever in my life
You see me through the seasons
Cover me with Your hand
And lead me in Your righteousness

称永存藏生命內裡 秋冬春夏不轉動 以祢愛保護我 悉心指導於祢正路 And I look to You And I wait on You

我要仰望主 我要專一倚靠 I'll sing to You, Lord, a hymn of love For Your faithfulness to me I'm carried in everlasting arms You'll never let me go

> 來高聲歌唱 這愛的歌 頌讚祢不變信實 常拖緊我 以永遠恩手 祢始終不捨棄

I'll sing to You, Lord, a hymn of love For Your faithfulness to me I'm carried in everlasting arms You'll never let me go Through it all

> 來高聲歌唱 這愛的歌 頌讚祢不變信實 常拖緊我 以永遠恩手 祢始終不捨棄 永伴我

Hallelujah, Hallelujah Hallelujah, Hallelujah

哈利路亞 哈利路亞 哈利路亞

Hallelujah, Hallelujah Hallelujah, Hallelujah

哈利路亞 哈利路亞 哈利路亞

I'll sing to You, Lord, a hymn of love For Your faithfulness to me I'm carried in everlasting arms You'll never let me go Through it all

> 來高聲歌唱 這愛的歌 頌讚祢不變信實 常拖緊我 以永遠恩手 祢始終不捨棄 永伴我